

News from Normandie

Anaïs Niobey at St Helier-based Maison de Normandie keeps us up- to-date with events just over the Channel or coming to Jersey directly from France.

La Normandie en hiver a un charme unique qui séduit par ses paysages paisibles et son ambiance authentique. Les amateurs de gastronomie peuvent savourer un bon camembert fondu, des huîtres fraîches ou encore un bon verre de cidre autour du feu puis aller explorer les petits villages pittoresques et profiter des vastes plages qui offrent une tranquillité rare.

La Normandie en hiver, c'est également l'occasion de:

- Découvrir l'époustouflant spectacle son et lumière de la **Cathédrale de Bayeux** du 18 décembre au 4 janvier.
- Faire le tour de la Manche en suivant les spectacles de théâtre, musique, cirque... organisés dans le cadre de **La Manche met les Villes en Scène** jusqu'au mois de mai.
- Célébrer le grand **Carnaval de Granville** du 28 février au 4 mars 2025.

La Normandie en hiver c'est aussi celle qui vient vous saluer à St Helier avec la venue du **Marché Normand**. Cette année, les commerçants seront installés sur la place du Weighbridge du **lundi 9 au dimanche 15 décembre**.

La Maison de la Normandie et de la Manche se tient à votre disposition pour vous donner plus de détails sur ces événements et bien d'autres.



Winter in Normandy has a unique and captivating charm with its peaceful landscapes and authentic atmosphere. Food lovers can enjoy delicious melted camembert, fresh oysters, or a good glass of cider by the fire before heading out to explore the picturesque villages and vast beaches, which offer a rare tranquility.

Winter in Normandy is also the perfect time to:

- Experience the breathtaking sound and light show at **Bayeux Cathedral** from Wednesday 18th December to Saturday 4th January.
- Travel around La Manche to enjoy theatre, music, and circus performances... as part of "**La Manche Showcases its Towns**" - a cultural festival running until May.
- Celebrate the wonderful **Granville Carnival** from Friday 28th February to Tuesday 4th March 2025.

Winter in Normandy also comes to greet you in St Helier with the arrival of the **Norman Market**. This year, market stalls will be set up at the Weighbridge, from **Monday 9th December to Sunday 15th December**.

A bientôt!

Contact Maison de Normandie for details
on the above events and more:

Tel: 280110 info@maisondenormandie.com

www.maisondenormandie.com



@MaisonNormandie



MaisondelaNormandie